
Protokół z XLVIII sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, która odbyła się 5 grudnia 2022 r. 

(poniedziałek) w Chmielnickim Centrum Kultury, ul. Starobuska 10  

w godzinach od 15:30 do 17:30. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita Jabłońska, 

która przewodniczyła obradom. Przewodnicząca Rady powitała burmistrza Pawła Wójcika, 

Sekretarza Gminy Andrzeja Łopacińskiego, Zastępcę Burmistrza Małgorzatę Przeździk, 

Skarbnika Gminy Chmielnik Annę Pleban, radnych, sołtysów, mieszkańców oraz pracowników 

urzędu.  

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 14 radnych (ustawowy skład 

Rady wynosi 15 radnych). 

Lista obecności radnych na XLVIII sesji dnia 5 grudnia 2022 r. stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół z XLVIII sesji zostanie sporządzony przez Katarzynę Baran- Pracownika Wydziału Administracji. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

2.  Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad wzięło udział 14  radnych. 

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 14 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (NIEOBECNI), Anita Jabłońska (ZA), 

Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), 

Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona 

Zwolska-Styrcz (ZA) 

3.  Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Na początku sprawozdania Burmistrz Paweł Wójcik złożył na ręce Przewodniczącej 

Rady nagrodę dla Gminy Chmielnik za zajęcie I miejsca w Rankingu Gmin Województwa 

Świętokrzyskiego w kategorii „Pozyskane środki z Unii Europejskiej i innych źródeł 

niepodlegających zwrotowi na finansowanie programów i projektów unijnych”. Burmistrz 

złożył podziękowanie  na ręce Małgorzaty Przeździk Naczelnikowi Wydziału Inwestycji  

i Projektów Strukturalnych, za zaangażowanie w pozyskiwanie środków. 

Do przesłanego wcześniej drogą elektroniczną sprawozdania burmistrza z prac pomiędzy 

sesjami nie było pytań ani uwag. 

 



4.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy 

Skarbem Państwa – Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział Kielce –  

a Gminą Chmielnik. 

Projekt został omówiony przez Zastępcę Burmistrza Małgorzatę Przeździk. Do projektu nie 

zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr XLVIII/482/2022  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Skarbem Państwa – 

Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad Oddział Kielce – a Gminą Chmielnik 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (NIEOBECNI), Anita Jabłońska (ZA), 

Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), 

Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona 

Zwolska-Styrcz (ZA) 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr XL/428/2022 Rady 

Miejskiej w Chmielniku z dnia 28 marca 2022 roku w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałaniu Narkomanii w Chmielniku na lata 2022-2025. 

Projekt został omówiony przez Przewodniczącą Komisji Alkoholowej Monikę Dulińską.  

Do projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt 

pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVIII/483/2022 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały nr XL/428/2022 Rady Miejskiej 

w Chmielniku z dnia 28 marca 2022 roku w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii  

w Chmielniku na lata 2022-2025 głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (NIEOBECNI), Anita Jabłońska (ZA), 

Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), 

Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona 

Zwolska-Styrcz (ZA) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych. 

Projekt został omówiony przez Skarbnika Miasta i Gminy Chmielnik Annę Pleban. Do 

projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVIII/484/2022 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (NIEOBECNI), Anita Jabłońska 
(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas 
(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), 
Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

 



7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2022-2040. 

Projekt został omówiony przez Skarbnika Miasta i Gminy Chmielnik Annę Pleban. Do 

projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVIII/485/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na 

lata 2022-2040. głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (NIEOBECNI), Anita Jabłońska 
(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas 
(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), 
Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2022 rok. 

Projekt został omówiony przez Skarbnika Miasta i Gminy Chmielnik Annę Pleban. Do 

projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony projekt pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XLVIII/486/2022 w sprawie zmian budżetu na 2022 rok głosowało 14 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (NIEOBECNI), Anita 
Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska 
(ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 
(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

9. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Przed rozpoczęciem punktu spraw różnych Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła krótką 

przerwę w obradach.  Następnie poprosiła aby osoby, które chcą zabrać głos w sprawach 

różnych i wolnych wnioskach zgłosiły tematy i ilość pytań, aby zachować odpowiednią 

kolejność i porządek. 

Po przerwie jako pierwsza głos zabrała radna Danuta Orkisz, która zapytała o drogę  łączącą 

Zrecze Duże ze Zreczem Małym. Na jakim etapie jest projekt i realizacja zadania. 

Burmistrz odpowiedział, że projekt jest już gotowy, wniosek został przesłany do Wojewody 

Świętokrzyskiego, a Gmina oczekuje na rozstrzygnięcie konkursu. 

Danuta Orkisz zapytała także o transport publiczny w rejonie trzech sołectw Zrecze Duże, 

Zrecze Małe i Zrecze Chałupczańskie. Czy jest możliwość uruchomienia linii autobusowej 

pomiędzy Gminą Chmielnik, a Gminą Gnojno? 

Burmistrz odpowiedział, że jedynym powodem dlaczego linia autobusowa nie została 

utrzymana jest brak zainteresowania mieszkańców. Rozmowy z ościennymi gminami są 

możliwe jeżeli tylko mieszkańcy będą korzystać z linii. 

Danuta Orkisz zapytała o czyszczenie działki w sołectwie Zrecze Małe, która została 

zakupiona pod budowę świetlicy. Czy pieniądze były przeznaczone z funduszu sołeckiego czy 

z funduszy Gminy? 



Zastępca Burmistrza Małgorzata Przeździk odpowiedziała, że 15 000,00 zł został 

przeznaczone z funduszu sołeckiego, 14 000,00 zł zostało przeznaczone z funduszu Gminy. 

Małgorzata Przeździk poprosiła radnych, że jeżeli chcą zadawać pytania inwestycyjne na 

sesjach to prosi o wcześniejsze zgłoszenie tego, aby mogła przygotować się do danego tematu.  

Danuta Orkisz zapytała na jakim etapie jest spotkanie z Dyrekcją Dróg Powiatowych,  

o które prosiła na poprzedniej sesji. 

Burmistrz odpowiedział ,że na dzisiejszą sesję zostały wysłane zaproszenia dla 

Cezarego Majchra- Członka Powiatu Kieleckiego oraz Zbigniewa Wróbla Dyrektora 

Powiatowego Zarządu Dróg w Kielcach.Przewodnicząca Rady poinformowała, że żaden z 

zaproszonych gości nie potwierdził swojej obecności, jedynie Członek Zarządu Powiatu 

Kieleckiego Mariusz Ściana poinformował, że nie będzie obecny na sesji. Następnie 

Przewodnicząca udzieliła głosu Radnej Edycie Ciopińskiej. 

Edyta Ciopińska zapytała o status prawy własności Tarnoskały i kto odpowiada za 

nadzór i opiekę nad tym obiektem. 

Odpowiedzi na pytania udzieli Naczelnik Wydziału Rolnictwa i gospodarowania 

Nieruchomościami Zbigniew Zarzycki, który poinformował, że nieruchomość Tarnoskała  

w Piotrkowicach decyzją Ministerstwa została przekazana na rzecz poprzednich właścicieli  

i na rzecz Skarbu Państwa.  Zbigniew Zarzycki poinformował także, że Gmina nie może 

odpowiadać za nieruchomość i inwestować w jej zabezpieczenie nie będąc jej właścicielem.  

Edyta Ciopińka zapytała o plac zabaw, który znajdował się na placu szkolnym na 

Tarnoskale. Co się z nim stało? 

Zbigniew Zarzycki odpowiedział, że część z elementów została przekazana do szkoły 

podstawowej, a pozostałe części placu zabaw zostały przekazane sołectwom z terenu gminy. 

Radna Danuta Orkisz skierowała pytanie do sołtysów zebranych na sesji,  czy do ich 

sołectw trafiły elementy placu zabaw?  

Przewodnicząca Rady poprosiła o złożenie na piśmie wniosku o udzielenie takiej 

informacji, ponieważ na sesji nie są obecni wszyscy sołtysi ani pracownicy urzędu. 

Następnie głos zabrał mieszkaniec Piotrkowic Andrzej Nowak, który odniósł się do 

słów Zbigniewa Zarzyckiego w sprawie opieki nad Tarnoskałą. Andrzej Nowak przytoczył 

uchwałę o ochronie zabytków na terenie Gminy Chmielnik. 

Burmistrz Paweł Wójcik zapytał Andrzeja Nowaka czy do czasu podjęcia uchwały   

w 2020 roku nikt nie opiekował się zabytkiem? Burmistrz poinformował, że po to jest ta 

uchwała aby nie tylko gmina ale i prywatni właściciele mogli ubiegać się o dofinansowania 

zewnętrzne na ochronę zabytków. 

Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że Gmina nie może inwestować i pozyskiwać 

środki na prywatne nieruchomości. 

Andrzej Nowak w kolejnym pytaniu zapytał o spotkania z przedstawicielami Styrii  

w Austrii. Czy została podjęta współpraca i jest jakiś plan współpracy z którym można się 

zapoznać? 



Burmistrz odpowiedział, że jest sporządzony plan współpracy i można zapoznać się  

z nim w Urzędzie Miasta. 

Andrzej Nowak ostatnie pytanie skierował do Przewodniczącej Rady Miejskiej dlaczego jest 

nieobecna na wyznaczonych dyżurach? 

Przewodnicząca Anita Jabłońska odpowiedziała, że na ostatnich dwóch dyżurach nie mogła 

być obecna, a jeżeli powtórzy się taka sytuacja to dyżur będzie pełniła Wiceprzewodnicząca 

Rady. 

Radny Piotr Mołas zapytał o obecną sytuację Szpitala Powiatowego w Chmielniku? 

Burmistrz poinformował, że w związku z nieobecnością Radnych Powiatowych nie jest  

w stanie udzielić odpowiedzi na pytanie. 

Następnie Piotr Mołas zapytał co dzieje się z  obwodnicą Chmielnika?  

Burmistrz odpowiedział, że wariant obwodnicy został wybrany o czym mieszkańcy byli 

informowani, a  obecnie przygotowywane są decyzje środowiskowe. 

Kolejną osobą, która zabrała głos w sprawach różnych był mieszkaniec Włodzimierz Wrzesień, 

który podziękował Przewodniczącej za zaproszenie na sesje. Odnosząc się do słów Andrzeja 

Nowaka zapytał dlaczego Gmina Chmielnik nie zrobi nic z budynkami w rynku, aby zadbać  

o ich stan i wygląd. Następnie Włodzimierz Wrzesień odniósł się do artykułu, który ukazała się 

w Echu Dnia 23 listopada 2022 posądzając autora o plagiat. 

Włodzimierz Wrzesień zwrócił się także z pytaniem do Sołtysa i Radnego z sołectwa 

Przededworze, w którym zapytał dlaczego nie robią nic w sprawie sprzedaży działki  

w Przededworzu, dlaczego nie dążą do spotkania mieszkańców z Burmistrzem i inwestorem. 

Sołtys Przededworza Ewelina Kowalczyk odpowiedziała, że spotkanie mieszkańców  

z inwestorem i z Burmistrzem jest już umówione. 

 

10. Zakończenie obrad. 

Z powodu wyczerpania porządku XLVIII sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady dokonała 

zamknięcia obrad  sesji z dnia 5 grudnia 2022 roku. 

Nagranie z sesji dostępne jest na stronie internetowej: 

https://www.youtube.com/watch?v=wXr5Lme49TI&t=1619s   

 

 

 

 

Sporządziła: 

Katarzyna Baran 

 

https://www.youtube.com/watch?v=wXr5Lme49TI&t=1619s

